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Dofinansowanie na Szwoleżerów 

Pamięć o Hubalu Inauguracja roku 
akademickiego

WYWÓZ ODPADÓW STAŁYCH I SZAMBAWYWÓZ ODPADÓW STAŁYCH I SZAMBA
AUTOMECHANIKAAUTOMECHANIKA
WYNAJEM KABIN W-CWYNAJEM KABIN W-C

Miasto Ząbki 28 września 
otrzymało dofinansowanie w 
kwocie 665 156,80 zł w ramach 
Rządowego Funduszu Rozwo-
ju Dróg. Wicewojewoda Ma-
zowiecki Artur Standowicz i 
Zastępca Burmistrza Miasta 
Ząbki Arkadiusz Powierża, 
podpisali umowę na dofinan-
sowanie w kwocie 665 156,80 
zł z przeznaczeniem na rozbu-
dowę drogi gminnej – ulicy 
Szwoleżerów w Ząbkach, na 
odcinku od Kościuszki do uli-
cy Wroniej – dowiadujemy się 
z informacji zamieszczonej na 
oficjalnej stronie miasta.

Wicewojewoda mazowiecki Artur Standowicz i wiceburmistrz Ząbek, Arkadiusz Powierża

Wieniec w imieniu starosty Adama Lubiaka składają przedstawiciele Zarządu i Rady Powiatu Wo-
łomińskiego 

Gości powitał gen. bryg. dr 
Robert Kosowski, rektor-ko-
mendant ASzWoj. W swoim 
przemówieniu stwierdził, że: 
„ASzWoj to uczelnia, w której 
obok siebie, w pełnej zgodności, 
egzystują dwa światy – wojsko-
wy i cywilny. Z tego względu 
nadchodzący rok akademicki 
dla poszczególnych środowisk 
przyniesie inne wymagania i za-
pewne każdy z nas napotka inne 
trudności, którym będzie musiał 

sprostać”. Rektor Kosowski pod-
kreślił także istotę kontynuacji 
działań zmierzających do przy-
wrócenia właściwej rangi ofice-
rowi dyplomowanemu nie tylko 
w kontekście profesjonalnego 
przygotowania, ale również jako 
wymóg formalny gwarantujący 
jego rozwój zawodowy.

Szczególne słowa skierował 
do nowo przyjętych studentów: 
„Dziś zaczynacie swoją przygo-
dę i budowanie kompetencji tak 

ważnych w przyszłym życiu za-
wodowym. Wiedza, umiejętno-
ści, doświadczenie – to chcemy 
Wam przekazać. Zapewnienie 
Wam wykształcenia na najwyż-
szym poziomie jest dla nas klu-
czowe, bo to właśnie Wy zasilicie 
kiedyś instytucje oraz przed-
siębiorstwa sektora obronnego 
i będziecie najlepszymi ambasa-
dorami naszej uczelni!”. 

ASzWoj

1 października odbyła się uroczysta inauguracja roku akademickiego w Akademii Sztuki Wo-
jennej. Swoją obecnością ceremonię uświetnili m.in. przedstawiciele Ministerstwa Obrony 
Narodowej, Wojska Polskiego, służb i instytucji państwowych, Senat ASzWoj, rektorzy uczel-
ni wojskowych i cywilnych z całej Polski, przedstawiciele duchowieństwa, włodarze dzielnicy 
Rembertów m.st. Warszawy oraz studenci, doktoranci, kadra i pracownicy Akademii.

(dokończenie na str. 3)

Organizatorami wyda-
rzenia byli: Powiat Wołomiń-
ski, Gmina Poświetne oraz 
prof. dr hab. Witold Modze-
lewski z żoną. W progra-
mie, oprócz wydarzeń reli-
gijno-patriotycznych, odbył 
się również piknik rodzinny, 
zorganizowany przy wspar-
ciu MON. Mieszkańcy i go-
ście mogli skosztować trady-
cyjnej wojskowej grochówki 
oraz skorzystać z mobilnego 
punktu szczepień.

W uroczystości wzięli 
udział: Piotr Uściński – wi-
ceminister Rozwoju i Tech-
nologii, poseł na Sejm RP 
Krzysztof Tchórzewski, radni 
Sejmiku Województwa Mazo-

wieckiego Konrad Rytel i Mi-
chał Prószyński, Wojskowy 
Komendant Uzupełnień War-
szawa-Praga ppłk Andrzej 
Kosieradzki, Adam Pietrzak 
– przewodniczący Rady Po-
wiatu Wołomińskiego, który 
odczytał do zgromadzonych 
list skierowany przez ministra 
obrony narodowej Mariusza 
Błaszczaka, Piotr Borczyński 
– wicestarosta wołomiński, 
który wspólnie z wiceprze-
wodniczącym Rady Powiatu 
Cezarym Wnukiem oraz rad-
nymi Kazimierzem Rakow-
skim, Radosławem Decem, 
Robertem Roguskim, Konra-
dem Fuśnikiem, Pawłem So-
lisem i Pawłem Śliwą – złoży-

li wiązankę w imieniu starosty 
Adama Lubiaka, przedstawi-
ciele gminy Poświętne: wójt 
Sylwester Niźnik, przewod-
niczący Rady Gminy Andrzej 
Orych wspólnie z radnymi, 
sołtys Krubek-Górek Artur 
Szejna oraz licznie przybyli 
samorządowcy z ościennych 
gmin i powiatów. 

Oprawę uroczystości za-
pewniła asysta wojskowa 1 War-
szawskiej Brygady Pancernej, de-
legacje pocztów sztandarowych 
szkół, OSP i związków kom-
batanckich: Związku Sybira-
ków Koło w Wołominie, Związ-
ku Kombatantów RP i Byłych 
Więźniów Politycznych w Wo-
łominie. 

W niedzielę, 3 października, na terenie hotelu Pałac Alexandrinum odbyły się uroczystości upamięt-
niające 82. rocznicę pobytu mjr. Henryka Dobrzańskiego ps. „Hubal” w Krubkach-Górkach.

Rządowy Fundusz Roz-
woju Dróg (dawniej Fundusz 
Dróg Samorządowych) to 
wsparcie realizacji zadań na 
drogach zarządzanych przez 
jednostki samorządu teryto-
rialnego. Jego celem jest przy-

spieszenie powstawania no-
woczesnej i bezpiecznej in-
frastruktury drogowej na 
szczeblu lokalnym. Wszystko 
po to, żeby po drogach jeździ-
ło się wygodniej i bezpiecz-
niej. 
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W ramach programu 
współfinansowanego przy po-
mocy środków z budżetu Wo-
jewództwa Mazowieckiego w 
ramach „Mazowieckiego In-
strumentu Aktywizacji Sołectw 
MAZOWSZE 2021” gmina Dą-
brówka otrzymała dofinansowa-
nie na 5 złożonych wniosków.

W ramach instrumentu do-
finansowane zostały zadania re-
alizowane w sołectwach:

- Chajęty: termomoderniza-
cja strażnicy OSP Chajęty 
10 000 zł;

- Chruściele: doposażenie miej-
sca do rekreacji i integracji 
mieszkańców sołectwa Chru-
ściele 10 000 zł;

- Czarnów: wymiana opraw 
oświetlenia ulicznego 7 500 zł;

- Dręszew: budowa placu zabaw 
10 000 zł;

- Karolew: montaż wiat przy-
stankowych 10 000 zł.

Wszystkie zadania zosta-
ły zrealizowane z myślą o po-
prawie komfortu życia gminnej 
społeczności, a także w trosce o 
istniejącą infrastrukturę i jej stan 
techniczny. Pozornie niewiel-
kie kwoty mogą wiele znaczyć i 
uczynić wiele dobrego na rzecz 
innych i to na długie lata.

W jego ramach zaplano-
wano:
•	wymianę całej konstruk-

cji nawierzchni jezdni, któ-
ra będzie miała szerokość 

5,5 m i nawierzchnię bitu-
miczną,

•	 remont fragmentu chod-
nika oraz części zjazdów, 
które uzyskają nową na-

Wyjątkowy jubileusz
Przebudowa Pontonierów

Dąbrówka otrzymała 
dofinansowanieMarki pozyskały ponad 

milion złotych

Z okazji tak pięknego wie-
ku, szacownej Jubilatce, w imie-
niu swoim i całej społeczności 
Zielonki, życzenia złożyli bur-
mistrz Miasta Zielonka Kamil 
Michał Iwandowski wraz z za-
stępcą, Robertem Pomorskim.

Oprócz wielu ciepłych słów 
gratulacyjnych, życzeń, wyra-
zów szacunku i okolicznościo-
wego listu, burmistrz wręczył 

Pani Janinie bukiet kwiatów i 
prezentowy kosz słodkości.

Pani Janina Kawka, uro-
dzona 1 października 1921 
roku, swoje życie związała z zie-
mią wołomińską w 1941 roku, 
kiedy to podczas II wojny świa-
towej zamieszkała w Woło-
minie. Będąc już pod opieką 
Domu Pomocy Społecznej w 
Zielonce, z przyjemnością od-

daje się swojej wielkiej pasji czy-
tania książek.

W tym wyjątkowym dniu 
odwiedził Jubilatkę również wi-
cestarosta wołomiński, Piotr 
Borczyński.

Pani Janinie życzymy ko-
lejnych lat w zdrowiu, pogodzie 
ducha i spokoju. 

(źródło: www.zielonka.pl)

100. urodziny obchodziła 1 października Pani Janina Kawka, pensjonariuszka Domu Pomocy 
Społecznej w Zielonce.

– Dziękujemy za pieniądze, 
które znakomicie ułatwią reali-
zację naszej inwestycji – powie-
dział Jacek Orych.

Stronę rządową reprezento-
wał Artur Standowicz, wicewo-
jewoda mazowiecki.

„Rządowy Fundusz Rozwo-
ju Dróg (dawniej Fundusz Dróg 
Samorządowych) to wsparcie re-
alizacji zadań na drogach zarzą-
dzanych przez jednostki samo-
rządu terytorialnego. Jego celem 
jest przyspieszenie powstawania 

nowoczesnej i bezpiecznej infra-
struktury drogowej na szczeblu 
lokalnym. Wszystko po to, żeby 
po drogach jeździło się wygod-
niej i bezpieczniej” – czytamy na 
stronie Mazowieckiego Urzędu 
Wojewódzkiego.

Budowa ciągu Jowisza-
-Marsa-Saturna otrzymała też 
wsparcie finansowe z Unii Eu-
ropejskiej. Pieniądze pochodzą z 
dwóch źródeł: Zintegrowanych 
Inwestycji Terytorialnych (tzw. 
ZIT) oraz z Programu Opera-

cyjnego Infrastruktura i Środo-
wisko.

– Prace są w toku. Budu-
jemy m.in. kanalizację desz-
czową, nową jezdnię, chodni-
ki, drogę rowerową. Stopień za-
awansowania robót przekracza 
70 proc. Wykonawcą  jest zwy-
cięzca przetargu – firma Stra-
bag. Jej przedstawiciele szacują, 
że w październiku rozpocznie 
się układanie pierwszej warstwy 
asfaltu – informuje Jacek Orych.

TM

wierzchnię z kostki beto-
nowej i mieszanki mine-
ralno-bitumicznej. Remon-
towany chodnik będzie 
wykonany z płyt betono-
wych 50/50/7;

•	wykonanie wpustów desz-
czowych, studni chłon-
nych oraz studni kanaliza-
cyjnej wraz z połączeniem 
projektowanych wpustów 
deszczowych do kanalizacji 
deszczowej.

Zgodnie z umową wyko-
nawca ma 10 miesięcy na pra-
ce budowlane. Wliczony jest 
w to okres zimowy i prace do-
tyczące odtworzenia zieleni, 
które można przeprowadzić 
w czasie wiosennym, a więc w 
przyszłym roku. W tym roku 
planujemy wykonać prace bu-
dowlane, w 2022 roku prace 
będą dotyczyły odtworzenia 
zieleni i oznakowania – infor-
mują władze dzielnicy. 

Drogowe dofinansowanie z puli rządowej

We wtorek, 28 września, burmistrz miasta Marki Jacek Orych i skarbnik Beata Orczyk uczestniczyli 
w podpisaniu umowy w Mazowieckim Urzędzie Wojewódzkim. Miasto otrzymało wsparcie z Rządowe-
go Funduszu Rozwoju Dróg. Chodzi o kwotę 1 035 265 zł. Będzie ona przeznaczona na przebudowę uli-
cy Saturna. 
To część modernizowanego obecnie połączenia Pustelnika z Zieleńcem, czyli ulic Jowisza-Marsa-Saturna.

Rusza przebudowa ul. Pontonierów w Rembertowie. Remontem objęty jest odcinek ul. Pontonierów 
od ul. Czerwonych Beretów do ul. Gierczak. 

Wójt Dąbrówki Radosław Korzeniewski  z satysfakcją prezentuje plac zabaw 
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Treblinka, wieś pod Mał-
kinią, oddalona jest od Ma-
rek o około 85 km. To wła-
śnie tu Niemcy zorganizowali 
sprawnie działającą machinę 
śmierci – obóz zagłady, któ-
ry był drugim, największym 
miejscem ludobójstwa II woj-
ny światowej po obozie w Au-
schwitz-Birkenau. Szacuje się, 
że w latach 1941-44 zgładzono 
tu około 800-900 tysięcy osób, 
głównie pochodzenia żydow-
skiego, z 11 państw europej-
skich. Wśród ofiar niemiec-
kiego nazistowskiego obozu 
zagłady i obozu pracy znaleź-
li się również mieszkańcy ów-
czesnej gminy Marki. 

Do tej pory odnalezio-
no 56 kopii akt osobowych w 
archiwum Instytutu Pamię-
ci Męczenników i Bohaterów 
Holocaustu Yad Vashem, któ-

re potwierdzają ten fakt. Jed-
nak liczba osób pochodzą-
cych z Marek, które zosta-
ły zamordowane w Treblince, 
może być znacznie wyższa. 
Jednym z najważniejszych 
miejsc obecnego muzeum, 
które zlokalizowano na tere-
nie obozu zagłady, jest Po-
mnik Ofiar Obozu Zagłady w 
Treblince, stojący na miejscu 
dawnych komór gazowych. 
W jego centralnej części znaj-
duje się monument nawiązu-
jący architekturą do fragmen-
tu Ściany Płaczu w Jerozoli-
mie. Wokół niego ustawiono 
kamienie, które mają sym-
bolizować bezimienne mace-
wy (macewa - żydowska ste-
la nagrobna). Na wielu z nich 
wyryto nazwy miejscowo-
ści, skąd pochodzą ofiary nie-
mieckiego ludobójstwa.

Miasto Marki w 2019  r. 
zwróciło się do dyrektora mu-
zeum z wnioskiem o upamięt-
nienie w podobny sposób 
ofiar obozu pochodzących z 
Marek. Pandemia wydłuży-
ła proces. Jednak Mazowiec-
ki Wojewódzki Konserwa-
tor Zabytków wydał zgodę na 
wykucie na jednej z macew 
przy pomniku nazwy „MAR-
KI”. Uroczystość była uwień-
czeniem starań o zachowa-
nie pamięci ofiar holokaustu 
– mieszkańców Marek.

– Niezmiernie się cieszę, 
że doszło do tego wydarzenia 
– symbolicznego odsłonię-
cia kamienia z napisem Mar-
ki – tutaj, w obozie w Treblin-
ce. Mieszkańcy Marek zostali 
w tym obozie zamordowani i 
w ten symboliczny sposób od-
dajemy im hołd – powiedział 

NIGDY WIĘCEJ!
Kamień upamiętniający mareckie ofiary w Treblince

16 września 2021, w Muzeum w Treblince, odbyła się uroczystość upamiętnienia mieszkań-
ców Marek, zamordowanych w niemieckim obozie zagłady i obozie pracy w Treblince w cza-
sie II wojny światowej. Dla upamiętnienia ofiar odsłonięty został kamień z nazwą miasta 
Marki, pod którym delegacja mieszkańców Marek na czele z burmistrzem Jackiem Orychem 
i przewodniczącym Rady Miasta Pawłem Pniewskim złożyła wieniec, oddając hołd pomor-
dowanym.

Jacek Orych, burmistrz mia-
sta Marki.

Paweł Pniewski – prze-
wodniczący Rady Mia-
sta Marki dodał: Gdy po raz 
pierwszy odwiedziłem teren 
obecnego muzeum w Treblin-
ce ok. 2 lata temu i zacząłem 
poszukiwać kamienia z nazwą 
miejscowości Marki, ponie-
waż wiadomo było, że w tym 
obozie zagłady zostali zamor-
dowani mieszkańcy ówcze-
snej gminy Marki i gdy oka-
zało się, że takiego kamienia 

nie ma jeszcze, zwróciłem się 
do dyrektora Muzeum i Pana 
Burmistrza, by spróbować od-
naleźć dokumenty, które po-
twierdzałyby fakt, że tu wła-
śnie zginęli mieszkańcy na-
szego miasta i abyśmy mogli 
zorganizować taką uroczy-
stość.

Antoni Widomski – 
mieszkaniec Marek, regiona-
lista uzupełnił: Nasi miesz-
kańcy Marek, a dokładniej 
Pustelnika, pozostawili po so-
bie ślady tylko i wyłącznie w 

Treblince. Dzisiaj odsłonili-
śmy kamień – symboliczną 
macewę, która zastępuje nam 
brak tych śladów. Jedyne śla-
dy, do których dotarliśmy, to 
są kartoteki i akta w YAD VA-
SHEM w Jerozolimie. Tam 
ci, którzy poszukiwali swoich 
bliskich ocalałych z holokau-
stu, wskazywali bardzo często, 
że chodzi o Pustelnik Gmina 
Marki. Stąd wiemy, kogo po-
szukiwano i kto zginął w Tre-
blince.

Jadwiga Powała

Rektor-komendant zazna-
czył także, że na studentów cze-
ka interesująca oferta praktyk, 
możliwość dołączenia do 13 kół 
naukowych i organizacji stu-
denckich, wstąpienia w szeregi 
Legii Akademickiej, wyjazdów 
zagranicznych w ramach pro-
gramu Erasmus+ czy korzy-
stania nowoczesnej infrastruk-
tury sportowej i dydaktycznej. 
– Wszystko to tworzy warunki 
do realizacji pasji i zaintereso-
wań, ale tylko od Was zależy, jak 
efektywnie wykorzystacie czas 
studiowania – dodał. 

Ważnym akcentem uro-
czystości była immatrykulacja 
studentów pierwszego roczni-
ka. Rektor-komendant wraz z 
Jakubem Mykowskim, dyrekto-
rem Departamentu Szkolnictwa 
Wojskowego MON, wręczyli 
indeksy studentom rozpoczyna-
jącym edukację w ASzWoj. 

Żacy złożyli uroczyste ślu-
bowanie i tym samym stali się 
studentami rembertowskiej 
uczelni. 

Do uczestników inaugura-
cji roku akademickiego w Aka-
demii Sztuki Wojennej słowa w 
liście skierował Mariusz Błasz-
czak, minister obrony narodo-

wej, który odczytała p. Agniesz-
ka Glapiak, dyrektor Centrum 
Operacyjnego MON. Minister 
podkreślił, że Akademia jest jed-
nym z najważniejszych w Polsce 
ośrodków rozwoju myśli nauko-
wej, obejmującej zagadnienia 
obronności, bezpieczeństwa 
wewnętrznego i zewnętrznego, 
służb specjalnych czy dezinfor-
macji. „To właśnie tutaj oficero-
wie zdobywają wiedzę i rozwi-
jają umiejętności niezbędne w 
służbie. Kształcą się na kursach 
przygotowujących do pracy w 
dyplomacji wojskowej oraz na 
kursach niezbędnych do obej-
mowania ważnych stanowisk 
w Siłach Zbrojnych Rzeczypo-
spolitej Polskiej i strukturach 
międzynarodowych, takich jak 
NATO. Mury Akademii opu-
ściło również wielu cywilnych 
pracowników administracji, zaj-
mujących się bezpieczeństwem. 
Kształcenie ich to ważna i po-
trzebna misja”. 

W trakcie uroczystości 
rektor-komendant wręczył li-
sty gratulacyjne w związku 
z nadanymi tytułami nauko-
wymi profesora – prof. dr. hab. 
Leszkowi Elakowi, prof. dr. hab. 
inż. Tomaszowi Jałowcowi oraz 
prof. Wojciechowi Nyszkowi. 
Uroczyście wręczono także 

dyplomy nowym doktorom 
habilitowanym – ppłk. dr. hab. 
Arturowi Michalakowi oraz dr 
hab. Agnieszce Szczygielskiej. 
Podczas inauguracji odbyła się 
także promocja 46 doktorów, 
którzy w ubiegłym roku aka-
demickim pozytywnie obronili 
swoje rozprawy. Nie zabrakło 
także innych wyróżnień. Szef 
Służby Kontrwywiadu Wojsko-
wego wyłonił w drodze konkur-
su najlepsze prace dyplomowe:
- Hubert Romanowski, praca 

pt. Praktyczne mechanizmy 
identyfikacji botów na me-
diach społecznościowych z 
wykorzystaniem technik ma-
szynowej analizy tekstu, pro-
motor: dr Tomasz Zawadzki;

- Mateusz Radosław Rojek, pra-
ca pt. Działania antykryzyso-
we wojsk obrony terytorialnej 
i Gwardii Narodowej w czasie 
pandemii koronawirusa w 
2020 roku, promotor: prof. dr 
hab. Maciej Marszałek;

- Michał Pławczyk, praca pt. 
Bezpieczeństwo w cyber-
przestrzeni-zagrożenia oraz 
wybrane metody ochrony, 
promotor: ppłk dr inż. Ma-
riusz Kozioł.

Specjalne podziękowania 
skierowane zostały do ppłk. 
dr. Piotra Herężlaka za pomoc 

Inauguracja roku akademickiego w przygotowaniu Wielonaro-
dowego Korpusu Północno-
-Wschodniego do ćwiczenia 
certyfikującego Steadfast Jupiter 
2021 (STJU21). W imieniu do-
wódcy Korpusu list gratulacyjny 
wręczył gen. bryg. Tomasz Ko-
walik.

Ceremonię zwieńczył wy-
kład inauguracyjny gen. dyw. 
dr. Jarosława Gromadzińskiego, 
dowódcy 18 Dywizji Zmechani-
zowanej im. gen. broni Tadeusza 
Buka. Podczas wystąpienia ge-
nerał Gromadziński podzielił się 
z audytorium swoimi spostrze-
żeniami i refleksjami na temat 
nowoczesnego przywództwa w 
służbie człowiekowi, wskazując 

m. in. cechy przywódcy oraz 
drogę do zostania tzw. „servant 
leader”, który służy człowiekowi 
i swojemu zespołowi, aby nie 
tylko osiągnął on lepsze wyniki, 
ale także, aby pracownicy z chę-
cią i uśmiechem przychodzili do 
pracy. 

Zasadniczą część inaugu-
racji poprzedziła Msza Święta 
w parafii wojskowej pw. św. o. 
Rafała Kalinowskiego.

Tego dnia delegacja, z rek-
torem-komendantem na cze-
le i przewodniczącym Rady 
Dzielnicy Rembertów, złożyła 
także wiązanki kwiatów pod 
pomnikiem gen. dyw. Tadeusza 
Kutrzeby oraz pod obeliskiem 

poświęconym pamięci wykła-
dowców i absolwentów Wyższej 
Szkoły Wojennej w Warszawie 
i Wielkiej Brytanii oraz Sztabu 
Generalnego WP, które zlokali-
zowane są na terenie akademic-
kiego kampusu.

Rok akademicki 2021/2022 
w Akademii Sztuki Wojen-
nej na 12 kierunkach studiów 
cywilnych rozpocznie blisko 
2500 studentów. Kształceniu w 
ramach Systemu Doskonalenia 
Zawodowego Żołnierzy Zawo-
dowych w 2022 roku podlegać 
będzie z kolei ponad 4500 żoł-
nierzy. 

(źródło: ASzWoj)

Delegacja z gen. bryg. dr. Robertem Kosowskim, rektorem-komendantem ASzWoj na czele i Jó-
zefem Melakiem, przewodniczącym Rady Dzielnicy Rembertów, składa wieńce pod pomnikiem 
gen. dyw. Tadeusza Kutrzeby 

(dokończenie ze str. 1) 

Podczas uroczystości w Treblince 
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Pomysł był prosty, mia-
sto kupiło najtańsze na ryn-
ku 450-litrowe kompostowni-
ki siatkowe w cenie 39.99 zł za 
sztukę i sprawdziło, ile sztuk 
potrzeba, żeby zagospodarować 
100% bioodpadów zebranych z 
terenów Kobyłki. 

Jak twierdzą urzędnicy, za-
częto skromnie, od 82 sztuk 
ustawionych na jednym z pla-
ców. Do tych 82 sztuk do końca 
lata załadowano ok. 70% odpa-
dów zielonych z miasta (jesien-
ny zbiór liści 2020, wiosenne i 
letnie koszenie zieleni w 2021). 
Żeby przetworzyć jesienną bio-
masę (2021) zakupiono 82 do-
datkowe kompostowniki, które 
sukcesywnie są napełniane. 

Lech Urbanowski pełnią-
cy funkcję koordynatora w Wy-
dziale Ochrony Środowiska, 
podzielił się swoimi uwagami 
i wnioskami, przydatnymi w 
kompostowaniu na taką ska-
lę. Z obserwacji poczynionych 
na przykładzie PSZOK uważa, 
że rębak jest przyjacielem do-
brego kompostu, 20-30% odpa-
dów zebranych z terenu miasta 
jest zanieczyszczonych i trzeba 
je oczyścić przed załadowaniem 
do kompostowników.

Mimo początkowych obaw, 
nie było protestów sąsiadów, 
którzy odczuliby, że za płotem 
trwa całkiem poważna produk-
cja kompostu. Pracochłonność 
całego procesu nie jest większa 

Nowy komendant 
Straży Miejskiej 

w Ząbkach

Kompostowanie się opłaca!

Po przejściu komendanta Zbigniewa Forysiaka na emeryturę, 
20 września 2021 roku, stanowisko Komendanta Straży Miej-
skiej w Ząbkach objął Artur Lewandowski, który okazał się 
najlepszy w postępowaniu rekrutacyjnym. O stanowisko ko-
mendanta ubiegało się sześciu kandydatów. 

– Objęcie stanowiska Ko-
mendanta Straży Miejskiej w 
Ząbkach to dla mnie zaszczyt 
i ogromna odpowiedzialność 
– mówi Artur Lewandowski. 
– Nie obawiam się stawianych 
przede mną zadań, ponieważ 
pracę strażnika znam od pod-
staw. 

Artur Lewandowski od 
2011 roku nieprzerwanie zwią-
zany jest z komendą Straży 
Miejskiej w Ząbkach. Jest ab-
solwentem studiów magister-
skich na kierunku Admini-
stracja. 

– Praca strażnika miejskiego 
jest bardzo wymagająca. Poma-
gamy osobom bezdomnym, po 
spożyciu alkoholu, czy bezpań-
skim zwierzętom. Czuwamy nad 
porządkiem i bezpieczeństwem 
publicznym. Ponadto, realizuje-
my kontrole w zakresie spalania 
odpadów w piecach CO. Nadal 
będą organizowane akcje pro-
społeczne – zapewnił Artur Le-
wandowski. – Obecnie prowa-
dzimy prelekcje w klasach I-III 
szkół podstawowych i w przed-
szkolach dotyczące prawidłowe-
go zachowania na drodze.

Rok temu służby miejskie w Kobyłce postanowiły komposto-
wać wszystkie odpady zielone zebrane z parków i ulic. Czas 
na podsumowanie.

od wrzucenia odpadów do kon-
tenera. Co ciekawsze, koszty za-
kupu kompostowników zwró-
ciły się już w połowie jesieni. 

Zainteresowanie innych 
gmin takim działaniem przero-
sło oczekiwania władz Kobyłki. 

– Oprócz oszczędności 
ważny też jest wymiar promo-
cyjny i edukacyjny tej akcji. 
Dzięki kompostownikom usta-
wionym na naszym PSZOK-u 
przeprowadziliśmy kilkadzie-
siąt prezentacji dla odwiedza-

jących PSZOK mieszkańców, 
żeby opowiedzieć im o korzy-
ściach z kompostowania i po-
kazać, że to „nie śmierdzi”, a 
pachnie ziemią i lasem. Kom-
postowniki stanęły też pod 
urzędem – mówi Lech Urba-
nowski. 

Na kolejny rok miasto pla-
nuje ustawienie osiedlowych 
kompostowników. Otrzyma-
ją je również zainteresowani 
mieszkańcy oraz jednostki pod-
ległe miastu. 

Kompostowanie to najlep-
szy sposób, żeby uzyskać wła-
sny materiał do użyźniania gle-
by, a przy tym zagospodarować 
odpady, które powstają w naszej 
kuchni czy ogrodzie.

Odpady biodegradowalne 
to około 70% naszych śmieci. 
Jeśli trafią one do kompostow-
nika, będziemy mogli posegre-
gować nawet 95% odpadów po-
zostałych po oddzieleniu resztek 
jedzenia. Kompost jest źródłem 
naturalnego, darmowego nawo-
zu, który możemy wykorzystać 
do użyźnienia gleby w ogrodzie 
czy w doniczkach.

Kompostownik można ku-
pić albo zrobić samemu.

Gotowy kompostownik 
ogrodowy można kupić w skle-
pie lub markecie ogrodniczym. 
Sprawdza się zwłaszcza w ma-
łych ogrodach, gdzie nie po-
wstaje dużo odpadów biodegra-
dowalnych.

Drewniany kompostow-
nik o budowie ażurowej moż-
na wykonać samodzielnie z de-
sek lub zaimpregnowanych be-
lek, ułożonych tak, aby zapew-
nić dostęp powietrza do warstw 
kompostu.

Kompostowanie w pry-
zmie to najprostszy sposób 
kompostowania, polega na 
układaniu warstwami materia-
łów biodegradowalnych.

Kompostownik zakładamy 
od wiosny do jesieni, przy do-
datnich temperaturach. Miejsce 
przeznaczone na kompostownik 
powinno być osłonięte od wia-
tru i zacienione. Miejsce, które 
wybierzemy powinno być nieco 
wzniesione, aby woda opadowa 
nie zalewała powstającego kom-
postu. Świetnym rozwiązaniem 
jest ulokowanie kompostowni-
ka w bezpośrednim sąsiedztwie 
krzewów i roślin kwitnących, 
których wydzielane zapachy 
mogą stanowić naturalną barierę 
dla zapachów powstających pod-
czas procesu rozkładu substancji 
organicznych.

Najprostszym rozwiąza-
niem jest gotowy kompostownik 
ogrodowy z tworzyw sztucznych. 
Układa się w nim warstwami 
zgromadzony wcześniej materiał 
lub dokłada na bieżąco. Najlepiej 
sprawdza się w małych ogrodach, 
gdzie nie powstaje dużo resztek 
roślinnych.

Kompostownik drewniany 
można wykonać z desek lub oko-
rowanych i zaimpregnowanych 
belek. Zaczynamy od wkopania 
w ziemię czterech elementów na-
rożnych, po czym na przemian 
układamy deski poziome. Mię-
dzy deskami należy pozostawić 
wąskie szpary, aby zapewnić od-
powiednią wentylację, niezbędną 
do powstawania kompostu.

Budowę kompostownika w 
pryzmie rozpoczynamy od uło-
żenia warstwy połamanych ga-
łęzi (1-5 cm grubości), zaczy-
nając od najgrubszych. Dzię-
ki temu uzyskamy tzw. warstwę 
drenażową. Jest to także swoisty 
system wentylacyjny, bez które-
go powstawanie kompostu jest 
niemożliwe. Po ułożeniu gałę-
zi należy wysypać warstwę ma-
teriału, który będzie pochłaniać 
wodę wymywającą z górnych 
warstw substancje mineral-
ne. Można zastosować do tego 
ziemię ogrodową, torf, słomę 
lub stary, częściowo rozłożony 
już kompost. Powyżej będzie-
my układać odpady biodegra-
dowalne, przekładane ziemią 
ogrodową, drobno rozkruszo-
ną gliną lub iłem. Dobrze jest 
też dodawać na początek nieco 
gotowego kompostu. Gdy pry-
zma osiągnie wysokość ok. 120 
cm (jednak nie więcej niż 1,5-
2m), należy ją okryć ziemią lub 
słomą. Pryzmę należy regular-
nie podlewać wodą lub, jak nie-
którzy, gnojówką roślinną z po-
krzywy, rumianku i krwawni-
ka. Istotne jest także przerzu-
canie kompostu – dzięki temu 
proces rozkładu materii przy-
spiesza. Na zimę pryzmę trzeba 
okryć materiałem izolacyjnym, 
aby umożliwić dalszy rozkład 
materiału.

Co wrzucamy do kompo-
stownika? Większość odpadów 
kuchennych i ogrodowych, ta-
kich jak: resztki owoców i wa-
rzyw, resztki roślinne, rozgnie-
cione skorupki z jaj, fusy z kawy 
i herbaty, gałązki żywopłotów, 
ziemię z doniczek i skrzynek, 
przekwitnięte kwiaty, liście, sko-
szoną trawę, nadziemne części 
chwastów, niezadrukowany pa-
pier (papier śniadaniowy, chu-
steczki, serwetki, tektura itp.), a 
także słomę i siano. Nie wrzu-
camy do kompostownika mię-
snych odpadów kuchennych i 
kości, zainfekowanych roślin 
ogrodowych, gruzu czy śmieci z 
odkurzacza.

Dojrzewanie kompostu 
trwa zwykle około 18 miesięcy 
(w kompostownikach z tworzyw 
sztucznych proces ten można 
skrócić nawet do 2 miesięcy). 
Dojrzały kompost ma jednolitą 
strukturę i zapach świeżej ziemi. 
Można go bez ograniczeń wyko-
rzystywać do użyźniania gleby. 
Stosowanie kompostu nie grozi 
przenawożeniem ani zatruciem 
środowiska, jak to może mieć 
miejsce w przypadku nawozów 
sztucznych czy obornika. Dzię-
ki stosowaniu kompostu uboga 
w składniki odżywcze i mineral-
ne gleba staje się żyzna, bogata w 
humus i urodzajna, a my może-
my cieszyć się jej plonami.
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Zakończyły się uroczyste 
obchody 200. rocznicy urodzin 
Cypriana Kamila Norwida, któ-
re odbyły się w Pałacu w Chrzę-
snem. W trakcie wydarzenia 
uczestnicy wysłuchali m.in. pre-
lekcji prof. Józefa Ferta – bada-
cza twórczości Cypriana Norwi-
da oraz występu artystycznego 
uczniów Liceum Ogólnokształ-
cące w Radzyminie im. Cypria-
na Kamila Norwida. 

Kulminacyjnym momen-
tem uroczystości było odsłonię-
cie z inicjatywy Starosty Woło-
mińskiego popiersia artysty, wy-
konanego przez znaną i cenioną 
rzeźbiarkę, mieszkankę Gmi-
ny Dąbrówka, panią Magdalenę 
Karłowicz. Fundatorem rzeźby 
jest Powiat Wołomiński.

Gośćmi uroczystości byli 

m.in.: wiceprezes Rady Mini-
strów, Minister Kultury, Dzie-
dzictwa Narodowego i Sportu 
Piotr Gliński, senator RP Ma-
ria Koc, Wojewoda Mazowiec-
ki Konstanty Radziwiłł, radne 
Sejmiku Województwa Mazo-
wieckiego: Katarzyna Lubiak i 
Joanna Bala, Adam Pietrzak - 
przewodniczący Rady Powia-
tu Wołomińskiego, Piotr Bor-
czyński - wicestarosta wołomiń-
ski, wiceprzewodniczący Rady 
Powiatu Cezary Wnuk, rad-
ni: Magdalena Suchenek, Kazi-
mierz Rakowski, Sławomir Klo-
cek, Adam Łossan, Robert Ro-
guski, przedstawiciele władz 
samorządowych gmin oraz są-
siednich powiatów, przedstawi-
ciele Fundacji Museion Norwid 
oraz norwidolodzy.

Adam Lubiak - starosta wo-
łomiński podziękował wszyst-
kim uczestnikom oraz sygnata-
riuszom listu intencyjnego, na 
mocy którego wspólnie zorga-
nizowano szereg uroczystości 
kulturalnych, naukowych, spor-
towych i społecznych, towarzy-
szących obchodom 200. roczni-
cy urodzin Cypriana Norwida w 
2021 roku. 

Dodajmy, że tego samego 
dnia, przed południem, premier 
Mateusz Morawiecki gościł w 
Liceum Ogólnokształcącym im. 
Cypriana Norwida w Radzymi-
nie, gdzie zwiedził wystawę po-
święconą poecie.

Wystąpienie premiera wy-
głoszone podczas pobytu w Ra-
dzyminie jest dostępne na stro-
nie www Starostwa.

Tegoroczne obchody są wyjątkowe pod 
wieloma względami. Przede wszystkim to 200. 
jubileusz. 

Wielkości i wyjątkowości Cypriana Ka-
mila Norwida nie sposób przecenić, czym dał 
wyraz swoim przybyciem i obecnością pre-
mier Rzeczypospolitej, Mateusz Morawiecki. 

Cyprian Kamil Norwid to postać wyjątko-
wa, wybitny twórca romantyczny, poeta, pro-
zaik, dramatopisarz, rzeźbiarz, malarz i ry-
sownik. Jego związek z ziemią dąbrówecką 
podkreśla pamiątkowa tablica upamiętniają-
ca chrzest Norwida. To pod nią premier Pol-
ski złożył kwiaty i oddał hołd. Prezes Rady Mi-
nistrów odwiedził też symboliczny grób mat-
ki Norwida.

W uroczystości wzięli udział, oprócz pre-
miera, także wójt Dąbrówki Radosław Korze-
niewski, proboszcz Grzegorz Andrzej Piotrow-
ski, wikariusz Piotr Połomski oraz dyrektor 
GCK w Dąbrówce, Anna Maniecka. (na zdję-
ciu)

Z tej okazji Zespół Teatral-
ny „Zygzak” i Stowarzyszenie 
Kastor zaprosili nas w podróż 
po naszej Małej Ojczyźnie z 

twórczością C. K. Norwida. 24 
września 2021 r. miał bowiem 
premierę online film pt. „Cy-
prian Kamil Norwid - małe tę-

sknoty, wielkie marzenia...” do-
finansowany ze środków Powia-
tu Wołomińskiego.

W produkcji wzięli udział 

200. rocznica urodzin 
Cypriana Kamila Norwida 

Cyprian Kamil Norwid – 
poeta naszej ziemi

Dąbrówka uczciła 
Wieszcza

24 września 1821 urodził się Cyprian Norwid - jeden z najwybitniejszych polskich poetów. 
Dorobek Norwida czyni go jedną z najoryginalniejszych i najwszechstronniejszych postaci 
polskiej literatury i kultury.

Rocznica urodzin Norwida za każdym razem jest uroczyście celebrowana przez mieszkańców i 
władze samorządowe gminy Dąbrówka. 

W roku 2021 obchodzimy 200. rocznicę urodzin Cypriana Norwida. Jest to poeta ważny dla 
wszystkich Polaków, a w szczególności mieszkańców powiatu wołomińskiego i okolic. Właśnie 
na tych ziemiach żył, wychowywał się i tworzył. „Serce, ty czujesz strony rodzinne, Bo tam dla 
ciebie było wesele” - tak pisał sam poeta na obczyźnie, tęskniąc do chwil spędzonych w ojczyźnie.

właśnie mieszkańcy powia-
tu wołomińskiego, pokazując 
twórczość Norwida w atrakcyj-
ny sposób. Możemy wysłuchać 
opowieści o najważniejszych 
wydarzeniach z życia poety. Na 
ekranie zobaczymy także miej-
sca związane z jego urodze-
niem, dzieciństwem i dojrzewa-
niem. Małe tęsknoty i wielkie 
marzenia artysty zostały ujęte w 
filmie, który objął również dra-
mat życia artysty, jego nieszczę-

śliwą miłość, osamotnienie w 
ostatnich dniach życia.

Wysoką jakość artystycz-
ną przedsięwzięcia zapewni-
ły warsztaty wokalne, teatralne 
i filmowe z zawodowymi akto-
rami, instruktorem wokalnym i 
reżyserem. Wzięli w nich udział 
amatorzy-pasjonaci, którzy na-
stępnie byli bezpośrednio za-
angażowani w tworzenie filmu, 
a przede wszystkim w nim wy-
stąpili.

Na ekranie możemy podzi-
wiać również piękno naszych 
ziem, o których pisał Norwid, a 
przede wszystkim możemy wy-
słuchać wierszy poety, także w 
formie utworów muzycznych.

Film jest dostępny na kanale 
YouTube pn. „Teatr Zygzak” oraz 
na stronie www.teatrzygzak.pl

Serdecznie zapraszamy do 
świata Norwida!

Tekst i zdjęcia: 
Monika Godlewska

Podczas odsłonięcia popiersia Wieszcza 
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Teresa Putowska urodzona 
w 1936 r. w Ząbkach, ukończy-
ła Państwową Wyższą Szkołę 
Sztuk Plastycznych w Gdańsku, 
gdzie w 1961 uzyskała dyplom 
z architektury wnętrz, następ-
nie do 1967 r. studiowała ma-
larstwo i tkaninę u Stanisława 
Teisseyre’a, Jacka Żuławskiego i 
Józefy Wnukowej. 

W latach 1957-1961 była 
związana ze studenckim te-
atrem pantomimy rąk i przed-
miotów „Co To”, założonym 
przez Romualda Frejera – wy-
stępowała, tworzyła scenogra-
fie. Po studiach przeprowa-
dziła się do Warszawy, głów-
nego miejsca jej działalności 
twórczej. 

Zajmowała się tkactwem, 
malarstwem olejnym, rysun-
kiem oraz technikami gra-
ficznymi. Była utalentowaną 

akwarelistką. Jej gobeliny to 
metaforyczne pejzaże stano-
wiące połączenie sztuki abs-
trakcyjnej z liryczną narracją. 
Pogodny nastrój wysublimo-
wanych w kolorze kompozy-
cji stał się cechą charaktery-
styczną jej twórczości. Tere-
sa Putowska przez wiele lat 
była związana z Pracownią 

Doświadczalną Tkactwa Ar-
tystycznego warszawskiego 
ZPAP. 

Pani Teresa przez kilka lat 
pracowała w mazowieckim 
Szpitalu Drewnica, gdzie pro-
wadziła terapię zajęciową z ma-
larstwa. W stanie wojennym 
aktywnie brała udział w życiu 
artystycznym środowisk opo-
zycyjnych. Była córką Tade-
usza Putowskiego - AK-owca 
z oddziału Ząbki i siostrzeni-
cą Leona Putowskiego „Pakul-

skiego” – podczas okupacji kie-
rownika komórki „Pakulscy” 
produkującej skrytki na broń i 
dokumenty. 

Prace Teresy Putowskiej, 
prezentowane na licznych wy-
stawach indywidualnych i zbio-
rowych, w tym w latach 2015-
16 dwukrotnie w Ząbkach, 
znajdują się w zbiorach Biblio-

teki Narodowej, Ministerstwa 
Kultury i Sztuki, Centralne-
go Muzeum Włókiennictwa w 
Łodzi, oraz w prywatnych ko-
lekcjach w Polsce i za granicą. 

Prochy Artystki spoczęły 
w grobie rodzinnym z Jej ro-
dzicami – Tadeuszem i Jadwi-
gą Putowskimi, na cmentarzu 
w Ząbkach przy ul. Piłsud-
skiego. Pani Teresa Putowska, 
rodowita ząbkowianka, ode-
szła w wieku 85 lat. 

Ząbki pożegnały Artystkę Dla kogo trzecia dawka?
Uroczystość pogrzebowa odbyła się 28 września w kościele pw. Św. Trójcy w Ząbkach, przy 
ul. Piłsudskiego 46 – o czym poinformowały władze Ząbek na stronie internetowej. Przypominająca, trzecia 

dawka szczepienia przeciw CO-
VID-19, zalecana jest seniorom, 
pracownikom służby zdrowia i 
osobom z niską odpornością. 

Kto i kiedy może się 
rejestrować na trzecie 

szczepienie?

Od 1września
Trzecia dawka szczepion-

ki, uzupełniająca, zalecana 
jest osobom z niską odporno-
ścią. E-skierowanie na trzecią 
dawkę szczepionki przeciw 
COVID-19 dostały osoby:
•	w trakcie leczenia przeciw-

nowotworowego
•	po przeszczepach narzą-

dów, przyjmujące leki im-
munosupresyjne lub tera-
pie biologiczne

•	po przeszczepie komórek 
macierzystych w ciągu 
ostatnich 2 lat

•	 z umiarkowanymi lub cięż-
kimi zespołami pierwotnych 
niedoborów odporności 

•	 z zaawansowanym lub nie-
leczonym zakażeniem wi-
rusem HIV

•	 leczone aktualnie dużymi 
dawkami kortykosteroidów 
lub innych leków, które 
mogą hamować odpowiedź 
immunologiczną

•	 dializowane przewlekle z po-
wodu niewydolności nerek.

Te osoby dorosłe otrzy-
mają szczepionkę marki Pfi-
zer lub Moderna, a młodzież 
w wieku 12-17 lat szcze-
pionkę Pfizer. Trzecia dawka 
może być im podana już po 
28 dniach od podania drugiej 
dawki szczepienia.

Od 24 września
Wszystkie osoby, które 

ukończyły 50 lat, od 24 wrze-
śnia 2021 r. mogą otrzymać 
przypominającą szczepionkę 
po 6 miesiącach od pełnego 
zaszczepienia. Jeśli więc ktoś 
otrzymał drugą dawkę szcze-
pienia 24 marca lub wcze-
śniej, to swoje e-skierowanie 

na trzecią dawkę znajdzie 24 
września na swoim Interneto-
wym Koncie Pacjenta oraz w 
aplikacji mojeIKP. Pozostałe 
osoby muszą poczekać na 
swój termin.

Jako trzecia dawka dla 
osób 50+ będzie podana szcze-
pionka marki Pfizer, bez wzglę-
du na to, jaką szczepionkę 
wcześniej ktoś otrzymał.

Jak umówić się na 
szczepienie?

Aby umówić się na szcze-
pienie można:
•	 zapisać się poprzez e-reje-

strację dostępną na stronie 
głównej pacjent.gov.pl

•	poprzez aplikację mojeIKP
•	 zadzwonić na bezpłatną 

infolinię Narodowego Pro-
gramu Szczepień: 989

•	 skontaktować się z wybra-
nym punktem szczepień 

•	 zapisać się, wysyłając SMS 
na numer 664 908 556 lub 
880 333 333 o treści: Szcze-
pimySie

Covid-19

Wartę honorową przy urnie zmarłej pełnili strzelcy z JS1533

Poczty sztandarowe i delegacje ząbkowskich szkół i JS1533 

Wójt Gminy Dąbrówka                                                              Dąbrówka, dnia 27 września 2021 r.
ZZ.7321.1.1.2021

OGŁOSZENIE
o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Karolew - Południe” dla obszaru 
położonego w miejscowości Karolew, gmina Dąbrówka

Na podstawie art. 17 pkt 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (tekst jednolity Dz. U. z 2021 r., poz. 741 ze zmianami) zawiadamiam o podjęciu 
przez Radę Gminy Dąbrówka Uchwały Nr XXV.234.2021 z dnia 28 kwietnia 2021 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Karolew - Południe” dla obszaru położonego w miejscowości Karolew, gmina Dąbrówka.

Zainteresowani mogą składać wnioski do wyżej wymienionego planu miejscowego.
Na podstawie art. 39 ust. 1 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu 

informacji o  środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska 
oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (tekst jednolity Dz. U. z 2021 r., poz. 247 ze zmianami) 
zawiadamiam o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Karolew - Południe” dla obszaru położonego w miejscowości Karolew, gmina 
Dąbrówka wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, w  ramach strategicznej oceny 
oddziaływania na środowisko.

Informuję o możliwości zapoznania się z niezbędną dokumentacją sprawy w siedzibie 
Urzędu Gminy Dąbrówka. 

Wnioski należy składać na piśmie w terminie do dnia 05 listopada 2021 r.  
Wnioski mogą być wnoszone: 

- w formie pisemnej w siedzibie Urzędu Gminy Dąbrówka ul. T. Kościuszki 14,  05-252 Dąbrówka, 
- za pomocą środków komunikacji elektronicznej opatrzonego kwalifikowanym podpisem 

elektronicznym weryfikowanym przy pomocy ważnego certyfikatu,
Wniosek powinien zawierać nazwisko, imię, nazwę i adres wnioskodawcy, przedmiot 

wniosku oraz oznaczenie nieruchomości, której dotyczy.
Organem właściwym do rozpatrzenia wniosków jest Wójt Gminy Dąbrówka.

Z- up Wójta
ZASTĘPCA WÓJTA

Dorota Wróbel
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PRACA

SKUP, SPRZEDAŻ

BUDOWLANE

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

MOTORYZACJA

GEODETA MAPY
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

PRZYJMĘ DO PRACY OSOBĘ 
NA STANOWISKO 
HANDLOWCA

(mile widziana praktyka)
DO PRODUKCJI CIAST

z praktyką i do przyuczenia.
TEL. 502-617-823

STUDNIE 
Przemysław Wieczorek

tel. 510 388 204

HAKI – TŁUMIKI
Sprzedaż – montaż. 

Zielonka ul. Poniatowskiego 49,
tel. 600-706-809

 Kwatery 2-, 3-osobowe. 550 zł od osoby  
 miesięcznie. Tel. 601-350-289

• Zatrudnię kierowcę w piekarni Żytnia. 
Tel. (29) 7578009 

• Zakład Gospodarki Komunalnej w 
Zielonce zatrudni na stanowisko: 
Pracownik gospodarczy. Cv na 
adres mail: zgk@zielonka.pl lub 
tel. 22 781 09 11

• PRZYJMĘ DO PRACY NA 
STACJĘ AUTOGAZU W KOBYŁCE 
TEL. 607 175 980. MILE WIDZIANY 
EMERYT, RENCISTA.

• Wycinka drzew, czyszczenie dzia-
łek, zarośli, koszenie traw, mulce-
rowanie tel. 500 351 199

• Sprzedam ogrodzenie stalowe, spa-
wane, brama, furtka, przęsła 30 mb. i 
słupki ogrodzeniowe 25 sztuk. Drzwi 
drewniane kompletne – tanio. Silniki 
elektryczne 230 i 385v. 604 909 115

Mechanika Samochodowa
Marek Piotrowski

Zielonka, ul. Marecka 72. 
Tel. (22) 781 82 63, 603 528 562 

www.automechanik.com.pl

Usługi budowlane: malowanie, 
hydraulika, elektryka, terakota itp. 

Tel. 731-934-733

USŁUGI

TRANSPORT I SPRZEDAŻ TRANSPORT I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH I OGRODNICZYCHMATERIAŁÓW BUDOWLANYCH I OGRODNICZYCH 

sól drogowa workowana i luzem
pospółka, żwir, piasek, gruz, tłuczeń, cement, wapno, węgiel, 

ziemia ogrodnicza, torf, kora sosnowa. 
Sprzątanie i utwardzanie terenu, kopanie stawów, rozbiórki, itp.

Wynajem transportu od 1 - 30 ton.
 Leśniakowizna ul. Kasprzykiewicza 92

Kobyłka, ul. Nadarzyńska 143
(22) 7878007, 696066033

www.budamrek.pl

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz – ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

stara porcelana,
kryształowe kieliszki,

antyki, meble, 
żyrandole, lampy, 

obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna, Szosa Jadowska 50 C
tel. 669 26 11 67

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

Czynne: pn.,wt., czw. 9.00 - 16.00
śr., pt. 10.00 - 18.00
sob. 10.00 - 14.00 

www.komisukrysi.pl

SKLEP OGRODNICZY
www.witona.prv.pl

Radzymin
ul. Norwida 22

tel. (22) 786 52 55
fax: (22) 786 54 31

czynny: pn. – pt.: 8.00 – 18.00; 
sob. 8.00 – 16.00 

NIERUCHOMOŚCI

HURTOWNIA POKRYĆ DACHOWYCH
HURTOWNIA OCIEPLEŃ i MIESZANIA TYNKÓW
MARKET BUDOWLANY 

05-240 Tłuszcz
ul. Warszawska 86

tel. 029 757 33 10 

Cukiernia Banasiak
zaprasza do zakupu ciast domowych
sklepy hurtownie, restauracje, 
kawiarnie, sale weselne i inne

tel. 502 617 823, 508 142 375

PRODUKCJA I SPRZEDAŻ

05-091 Ząbki
ul. Langiewicza 7A

tel./fax: (22) 781 46 48
e-mail: 

biuro@drusiatmex.com.pl
www.drusiatmex.com.pl

Siatki produkowane są 
z drutu od 2 do 10 mm grubości 

oraz różnej wielkości oczka

Siatki metalowe:
• zgrzewane

• karbowane - tkane
• drut i pręty ciągnione 2-10 mm

z drutów  0 5 i 0 6 
Siatki zbrojeniowe

Oferuje:
kolorowe ubrania robocze typ szwedzki
fartuchy robocze
koszule flanelowe
ubrania robocze ocieplane
obuwie i rękawice oraz inne artykuły BHP

Czynne: pon. - pt. 8.00 - 18.00, sob. 8.00 - 13.00

Wykonujemy także nadruki firmowe!

04-464 Warszawa, ul. Chełmżyńska 158
tel./fax: 22 610-20-15

W SPRZEDAŻY: MASECZKI OCHRONNE, 
PRZYŁBICE I RĘKAWICZKI



badania techniczne: 
• motocykli, samochodów  osobowych, dostawczych, ciężarowych
• pojazdów zasilanych gazem
• autobusów, przyczep

OKRĘGOWA STACJA KONTROLI POJAZDÓW
WWL- 022Ł. WieczorekMA JDAN                      

ul. Watykańska 1         
tel. 607 529 405
zapraszamy pon- pt. 7-19, sob 8-15     

LISTA TEATRÓW
zakwalifikowanych na

IV Wołomiński Festiwal Teatralny
im. Józefa Orwida

1. Teatr OdNowa (Dąbrówka) - „Z wolnością za pan brat”
2. Młodzieżowy Teatr Profilaktyczny Farsa (Wyszków) - „Zatoka Obietnicy”
3. Teatr Zarazem (Wołomin) - „Jubileusz”
4. Teatr Loża Szyderców (Zielonka) - „Kim wg Was jesteś My”
5. Teatr HURRAGRAM (Nowy Dwór Maz.) - „Scenariusz dla 3”
6. Teatr Przebudzeni (Ostróda) - „Istny Cyrk”

Festiwal odbędzie się 23.10.2021 r. w godz. 11.00 - 19.00 
w Powiatowym Centrum Kultury Fabryczka

Patronat 
medialny:

Oglądaj także online na: 
facebook.com/teatrzygzak

Sportowe emocje, animacja wol-
nego czasu przez profesjonalnego 
animatora i zarazem konferansjera 
„Remmic’a” sprawiły, że zawodnicy Fit 
Kid i następnego dnia tancerze nie od-
czuwali stresu związanego z rozgryw-
kami.

W Mistrzostwach Polski Fit Kid 
występowały kluby sportowe z War-
szawy, Wołomina, Brodnicy, Świdni-
cy, Radomia, Człuchowa, Przemyśla, 
Wrocławia, Lublińca i Rzeszowa. 

Na Mistrzostwa przyleciała na spe-
cjalne zaproszenie Polskiego Związku 
Fit Kid reprezentacja Irlandii w Fit Kid 
i zaprezentowała fenomenalny pokaz 
Mistrzów Europy w Fit Kid.

Mistrzostwa Polski w Fit Kid i Turniej Nowoczesnego Tańca Sportowego

Udany Turniej i Mistrzostwa w Ząbkach
W dniach 2 i 3 października Ząbki stały się stolicą tańca i gimnastyki sportowej. Pierwszego dnia tj. 2 października, w hali spor-
towej SP nr 6 odbyły się Mistrzostwa Polski w Fit Kid, które były jednocześnie eliminacjami do Mistrzostw Europy. Następnego 
dnia, tj. 3 października, odbył się Turniej Tańca Sportowego.

W Turnieju Tańca Spor-
towego uczestniczyły kluby ta-
neczne m.in. z Ząbek, Wołomi-
na, Lublina, Marek, Warszawy, 
Sokołowa Podlaskiego, Kłoda-
wy. Na turniej przyjechała rów-
nież drużyna TK Akcent z Cze-
skiej Ostrawy! Nie trzeba do-
dawać, że w czasie COVID-19 
było to nie lada wyzwaniem.

Organizatorzy dziękują 
sponsorom i partnerom, Staro-
ście Wołomińskiemu Adamowi 
Lubiakowi i Burmistrz Ząbek 
Małgorzacie Zyśk, Dyrektorowi 
MOSIR Ząbki, Dyrektor SP 6 w 
Ząbkach, za możliwość organi-

zacji obydwu imprez! Ponadto 
dziękujemy patronom medial-
nym za możliwość reklamowa-
nia wydarzenia!

Emocjom nie było koń-
ca, jednak każdy zawodnik z 
uśmiechem wyjechał z upo-
minkiem związanym z obiema 
imprezami.

Bartosz Jakubowski

Szczegółowe wyniki Mistrzostw i Turnieju na stronie organiza-
tora oraz na www.regionalna.waw.pl

Foto: Kateryna Kolkovets Photography

Medale wręczał m.in. wiceminister Piotr Uściński 

Wydarzenie mogło się odbyć dzięki przychylności burmistrz miasta 
Małgorzacie Zyśk, która objęła honorowy patronat nad Turniejem 


